
Zápis č. 17/7/2023 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
19. júla 2023 o 10:00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Ján Balaščák, Igor Gallo, Jozef Chudík, Jarmila 
Mikušová, Ján Uličiansky  
Neprítomní: Tomáš Caban, Marta Gajdošíková 
Hostia:  
Peter Földváry – zastupoval - riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Daniela Vašinová – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Ľuboš Černák – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Zuzana Ťapáková – riaditeľka Sekcie marketingu a komunikácie RTVS 
Ján Žgravčák – riaditeľ Sekcie športu RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal všetkých 
prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 6 členov rady a rada je schopná uznášať sa. 
Z rokovania sa ospravedlnila J. Mikušová. Pripomenul, že rada pôsobí momentálne v 8 
člennom zložení, pretože nebol ešte stále zvolený člen za oblasť ekonómie.  
Na rokovaní privítal členov manažmentu RTVS a informoval, že GR RTVS sa z rokovania 
ospravedlnil v dostatočnom časovom predstihu. 
Skonštatoval, že k návrhu programu neprišla od členov Rady RTVS žiadna pripomienka.  
Navrhol, aby bol z programu rokovania vypustený bod Informácia o plnení povinností 
vyplývajúcich z mediálneho zákona za I. štvrťrok 2023, pretože GR RTVS by chcel byť 
prítomný pri prerokovaní tohto bodu.  
Členovia rady vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 166/2023: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS  
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca DK);  
c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajkyňa J. Mikušová); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajkyňa J. Mikušová);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca DK); 
f) rôzne 

5. Aktuálna informácia v súvislosti so zmenou financovania RTVS a harmonogram 
opatrení súvisiacich s prechodom na nový spôsob financovania (spravodajca DK) 

6. Aktualizovaná informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s voľbami do NR SR 2023 
a Pravidlá volebného vysielania RTVS (spravodajcovia J. Chudík, J. Uličiansky, T. 
Caban) 

7. Informácia o procese schvaľovania Štatútu programových pracovníkov 
a spolupracovníkov RTVS (spravodajca I. Gallo) 

8. Informácia o aktuálnom stave vysielacích práv v súvislosti s hokejovou extraligou 
seniorov v sezónach 2023/24 a 2024/25 v zmysle uzatvorenej zmluvy a plnenie 
uznesenia č. 165/2023 (spravodajca I. Gallo) 

9. Informácia o vysielaní letnej programovej štruktúry RTVS (spravodajcovia J. 
Uličiansky a J. Balaščák) 

10. Komplexná správa o činnosti dcérskych spoločností RTVS za rok 2022 
(spravodajkyňa J. Mikušová) 
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11. Sťažnosti a podnety 
12. Rôzne 

 
Za: 6 / J. Balaščák, M. Antol, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, M. Gajdošíková / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
I. Gallo informoval, že všetci majú k dispozícii plnenia uznesení z  rokovaní 15.6.2023 
a 27.6.2023. 
I. Gallo informoval, že je predložená aj zápisnica z rokovania DK z 15.6.2023.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 167/2023: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z rokovaní 15.6.2023 a 27.6.2023. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, M. Antol, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, M. Gajdošíková /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 168/2023: 
Rada RTVS berie na vedomie Zápisnicu z rokovania Dozornej komisie Rady RTVS 
z 15.6.2023. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, M. Antol, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, M. Gajdošíková / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
D. Vašinová informovala o účasti GR RTVS na valnom zhromaždení EBU v Madride. Ďalej 
informovala, že RTVS sa zúčastnila na festivale Pohoda a folklórnych slávnostiach v Detve. 
Takisto informovala, že sa momentálne natáča vianočná rozprávka. 
I. Gallo informoval, že zápis z posledného rokovania manažmentu RTVS obsahuje 
informáciu o tom, že kurátor vyhodnotil použitie dynamického nákupného systému pri 
jednom verejnom obstarávaní v roku 2019 ako poručenie zákona. Spýtal sa, ako sa bude 
postupovať. 
D. Vašinová informovala, že sa rozhodli podať odvolanie voči tomuto rozhodnutiu a teraz 
čakajú na reakciu protistrany. 
I. Gallo požiadal, aby bola rada informovaná, ak sa to niekam posunie. 
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
D. Vašinová odprezentovala ekonomické ukazovatele za mesiac jún 2023, ktoré boli v 
materiáli: 
„RTVS k 30.06.2023 dosiahla celkové príjmy vo výške 118,13 mil.€, čo predstavuje 63,09 % 
plnenie ročného rozpočtu.  Najvýznamnejší zdroj RTVS – daňové príjmy (úhrady za služby 
verejnosti) dosiahli k 30.06.2023 sumu 39,81 mil.€, čo predstavuje plnenie na 109,57 % 
ročného plánu. Vyššie percentuálne čerpanie vzniklo predovšetkým v dôsledku januárovej 
úhrady zamestnávateľov ako aj fyzických osôb za celý rok 2023, ktoré budú platiteľom počas 
II. polroka 2023 vrátené. V porovnaní s plánom na šesť mesiacov ide o vyššie čerpanie vo 
výške  



Strana 3 z 9 
 

678 tis. €. Do 30.06.2023 RTVS obdŕžala 3,37 mil. € za staré dlhy týkajúce sa obdobia do 
31.12.2022. Na základe týchto údajov možno skonštatovať, že prijatý zákon o zrušení úhrad 
za služby verejnosti od 1.júla 2023 nemal dopad na prípadný výpadok v I. polroku 2023.  
Nedaňové príjmy predstavovali k sledovanému obdobiu 7,20 mil. € t.j. plnenie na 55,16 %. 
Plnenie sa pohybuje nad úrovňou mesačných plánov v reklame ako aj v ostatných príjmoch. 
Z hľadiska grantov a transferov predstavuje tento príjem k 30.06.2023 sumu 33,88 mil. €, z 
čoho príjem zo Zmluvy so štátom na program predstavuje 12,82 mil.€ v štruktúre STV 10,82 
mil.€ a SRo 2,0 mil.€. Vo februári a máji RTVS získala aj kompenzácie časti výpadku úhrad 
vo výške 14,6 mil.€. Bežný príjem za Kreatívne centrum Bratislava je vo výške 353 tis. €, 
bežný príjem za Kreatívne centrum Banská Bystrica vo výške 303 tis € a bežný príjem za 
Kreatívne centrum Košice vo výške 278 tis € a Ľudia na hranici 3,8 tis. €. RTVS tiež dostala 
kapitálový príjem zo zmluvy so štátom vo výške 3 mil.€, za Kreatívne centrum Bratislava vo 
výške 1,66 mil. €, za Kreatívne centrum Banská Bystrica vo výške 509 tis. €, za Kreatívne 
centrum Košice 126 tis. € a projekt Obnova archívu Košice v sume 221 tis. €.  
Celkové výdavky RTVS k 30.06.2023 predstavovali sumu 77,05 mil.€, t.j. 41,20% plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 72,61 mil.€ - plnenie na 
46,54 % a kapitálové výdavky sú vo výške 4,42 mil. € - plnenie na 14,25 %.  
Celkový prebytok bol vo výške 41,08 mil. €.  
K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané.“ 
 
V. Štofaník odprezentoval televízne vysielanie za jún. Skonštatoval, že v televíznej časti boli 
splnené všetky zákonné povinnosti. 
I. Gallo sa spýtal, aká bola motivácia spustiť v lete finančne náročný projekt S úsmevom po 
Slovensku, keďže sa dalo čakať, že z pohľadu čísel to nebude žiadna sláva. 
V. Štofaník uviedol, že hlavný dôvod bol, že RTVS z čiastky za jednu reláciu 30 tis. € zaplatil 
len 8 tis. €, zvyšok si financovali samosprávne kraje a táto relácia mala slúžiť aj ako 
inšpirácia pre ľudí, kde stráviť letnú dovolenku. 
I. Gallo si myslí, že to mohlo ísť napríklad v máji a malo by to pre samosprávne kraje lepší 
efekt. 
V. Štofaník uviedol, že v máji by to nebolo možné zaradiť do prime time. 
Ľ. Černák informoval o vysielaní rozhlasových programových služieb v mesiaci jún 
a skonštatoval, že boli splnené všetky zákonné povinnosti. 
A. Sámelová odprezentovala vysielanie spravodajstva za mesiac jún.  
J. Balaščák sa spýtal, koľko ľudí z konkurzov už vstúpili do vysielania a aká je s nimi 
spokojnosť. 
A. Sámelová odpovedala, že v Košiciach a Banskej Bystrici sú to 4 ľudia a v Bratislave 5 
ľudia a 8 správarov. Je ambícia ešte prijať ďalších ľudí.  
A. Lovász odprezentoval plnenie programovej služby v oblasti národnostného vysielania 
v mesiaci jún. 
I. Gallo sa spýtal, či sa diali teraz nejaké personálne zmeny v rámci sekcie. 
A. Lovász odpovedal, že v rámci sekcie nie, ale v rámci košického štúdia sa diali zmeny a on 
ich víta. Týkajú sa práve ľudí, ktorí pracujú na národnostných programoch.  
J. Žgravčák odprezentoval vysielanie športu za jún.  
P. Pavlík odprezentoval nové médiá za sledované obdobie.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 169/2023: 
Rada RTVS:  

a) prerokovala a berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS za mesiac jún 2023, 

b) konštatuje, že RTVS si podľa predložených materiálov v tomto období splnila všetky 
povinnosti v oblasti televízneho a rozhlasového vysielania. 

 
Za: 6 / J. Balaščák, M. Antol, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, M. Gajdošíková / 
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Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS 
I. Gallo informoval, že je predložený jeden návrh na prenájom nebytového priestoru. 
D. Vašinová odprezentovala predložený návrh na prenájom.  
J. Mikušová ako spravodajkyňa uviedla, že odporúča predložený návrh schváliť. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 170/2023: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. h) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku s nájomcom:  
Nájomca: Super Box s.r.o. 
Predmet nájmu: nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte RTVS, Mlynská 

dolina, Bratislava IV., v Štúdiovom bloku, na druhom poschodí, časť 
Priestoru pre účinkujúcich o celkovej výmere 1,00 m2. 

Účel užívania predmetu nájmu: umiestnenie a prevádzkovanie 1 ks snackového automatu. 

Pôvodná doba nájmu Od 01.07.2023 do 31.10.2023  
Zmluva (ZM2032734) uzatvorená dňa 22.06.2023 

Navrhovaná doba nájmu  
 

Od 1.11.2023 na dobu neurčitú  
(ZM2032817) 

Pôvodná cena nájmu 243,65 EUR bez DPH ročne  

Navrhovaná cena nájmu 243,65 EUR bez DPH ročne  

Pôvodná cena nájmu za m² 243,65 EUR bez DPH  

Navrhovaná cena nájmu za m² 243,65 EUR bez DPH  

Pôvodná cena služieb 227,85 EUR bez DPH ročne 

Navrhovaná cena služieb 227,85 EUR bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 – mesačná zo zákonných dôvodov 

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná 

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Za: 6 / J. Balaščák, M. Antol, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, M. Gajdošíková / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
T. Barbírik odprezentoval predložený materiál. 
J. Mikušová uviedla, že na DK prebrali predložené informácie o obstarávaniach. Odporúčajú 
predložený materiál zobrať na vedomie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 171/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach podľa 
predloženého materiálu. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, M. Antol, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, M. Gajdošíková / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
P. Földváry odprezentoval predložené zámery. 



Strana 5 z 9 
 

J. Mikušová informovala, že na DK prebrali všetky preložené zámery.   
Prebehla krátka diskusia k niektorým zámerom. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 172/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS podľa predloženého 
materiálu. 
 
Za: 5 / J. Balaščák, M. Antol, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, M. Gajdošíková, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
D. Vašinová odprezentovala predložený materiál, ktorý obsahoval 39 zmlúv. 
J. Mikušová informovala, že si vyžiadali zmluvy k projektom Duel Junior, S úsmevom po 
Slovensku a Voda spieva.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 173/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € za mesiac 
jún 2023. 
 
Za: 5 / J. Balaščák, M. Antol, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, M. Gajdošíková, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
Aktuálna informácia o stave projektu Kreatívnych centier RTVS 
M. Antol ako spravodajca prečítal stanovisko: 
„Predložený materiál Kreatívne centrá RTVS opisuje stav realizácie projektu k júnu 2023, 
keďže sme sa nevenovali tejto problematike v júni, dotknem sa aj predošlej informácie za 
mesiac máj. 
Popis stavebných prác na KC RTVS Bratislava vykazuje, že boli ukončené všetky procesy 
vyplývajúce zo zmluvy so SYTIQ a.s., na základe ktorej boli realizované stavebné práce 
a úpravy priestorov. V máji sme konštatovali, že Práce na realizácii zákazky s LORIME 
GARDEN s.r.o. prebiehajú a ukončenie sa predpokladá do konca mesiaca. Otázka:  Ide o 
zákazky „Kreatívne centrum RTVS: Modernizácia interiéru – filmová produkcia, o ktorej sa 
konštatuje v júnovej informácii, že už bola ukončená? V júnovej informácii sa konštatuje že 
priestory KC sú pripravené na inštaláciu technologického vybavenia. 
V KC RTVS Banská Bystrica boli ukončené práce na odstraňovaní poistnej udalosti. (KC 
Stredná priemyselná škola Jozefa Murgaša) Priestory KC sú  pripravené na inštaláciu 
technologického vybavenia  
Stavebné práce na obnove KC RTVS Košice boli ukončené, zhotoviteľom odovzdané a bolo 
zahájené kolaudačné konanie, to konštatujeme v máji. Jún:  Priestory KC sú  pripravené na 
inštaláciu technologického vybavenia. 
Dodávky technologického vybavenia prebiehajú na základe predloženej fakturácie zo strany 
dodávateľov a zhotoviteľov. V každom KC vidíme zákazku, kde ešte nebolo zrealizované 
verejné obstarávanie.  
Verejné obstarávanie na „Catering“ sa z dôvodu nezáujmu zo strany uchádzačov realizovať 
nebude, čo nemá vplyv na naplnenie cieľov projektov. 
Kľúčové verejné obstarávania a kontroly sú ukončené. 
Stále trvá realizácia verejného obstarávania na výber zhotoviteľa webového portálu.  
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Stav realizácie všetkých verejných obstarávaní:  Z celkového počtu 19 sú v realizácii 3 
v plnení 15. Stav realizácie kľúčových VO z celkového počtu 12 je v plnení 12. 
Čerpanie rozpočtu KC Ba na 35,11 %, KC BB 20,56%, KC Košice 8,75% 
V záveroch materiálov sú informácie o rozpracovaných, ale už aj realizovaných plánovaných 
aktivitách kreatívnych centier v mesiaci jún. 
V KC BB bolo plánovaných 8 podujatí s plánovaným počtom spolu cca 150 účastníkov, v KC 
KE tiež 8 podujatí s plánovaným počtom spolu cca 300 účastníkov a v KC BA 3 podujatia 
s plánovaným počtom spolu cca 60 účastníkov. 
Všetky naplánované akcie svojim zameraním pôsobia veľmi zaujímavo a užitočne. Či už sú 
to prednášky o biznis plánoch, idea generátor, biznis skills. V KC BB kreatívna produkcia 
hudobného diela v nahrávacom štúdiu. V Košiciach Prezentácia KC RTVS Košice na 
festivale Art Film Fest Košice. Oceňujem realizáciu stretnutia s producentom svetového 
formátu Jasenom Nanninim, ktorý má skúsenosti z Hollywoodu v KC RTVS v Bratislave. 
Aktivity plánované v mesiaci júl: 
KC BB Pre čerpanie plánovaných dovoleniek je plánované jedno podujatie: Sila zvuku. 
KC KE Open creative doors III počet účastníkov 15. Počas aktivít v dvoch mesiacoch sa 
účastníci zúčastnia prípravy a natáčania dokumentu „Katedrála zázrakov“. Open creative 
doors IV, počet účastníkov 4. 
KC Ba Zvuk a video, počet účastníkov 20“  
Ďalej sa spýtal, ako je to s plnením termínov a či sa podarí vyplatiť všetky práce v súlade 
s harmonogramom a ako je zabezpečený prechod tohto projektu pod RTVS. 
L. Mackanič vysvetlil, že s čerpaním sa čakalo na jedno veľké verejné obstarávanie vo výške 
3,1 mil. € a to by malo byť už naplnené v októbri.  
P. Földváry k prechodu pod RTVS uviedol, že momentálne na tom pracuje pracovná skupina 
a keď bude spracovaný materiál, tak ho predložia aj na Radu RTVS.  
I. Gallo uviedol, že radu bude zaujímať hlavne udržateľnosť tohto projektu.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 174/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Aktuálnu informáciu o stave projektu 
Kreatívnych centier RTVS. 
 
Za: 5 / J. Balaščák, M. Antol, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, M. Gajdošíková, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Priebežná informácia o projektoch v rámci CRN 
J. Chudík ako spravodajca uviedol, že v programovej rade bol trochu útlm, ktorý súvisel 
s nejasnosťami okolo financovania. Skonštatoval, že zamietnutých bolo 7 projektov, čo je 
vyšší počet ako býva zvykom, ale svedčí to podľa neho o kvalite rozhodovania. Odporúča 
zobrať materiál na vedomie. 
Prebehla krátka diskusia o jednom projekte.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 176/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Priebežnú informáciu o projektoch v rámci CRN 
podľa predloženého materiálu. 
 
Za: 5 / J. Balaščák, M. Antol, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, M. Gajdošíková, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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5. Aktuálna informácia v súvislosti so zmenou financovania RTVS a harmonogram 
opatrení súvisiacich s prechodom na nový spôsob financovania (spravodajca 
DK) 

I. Gallo informoval, že na rokovaní 15.6.2023 bola rada ústne informovaná o aktuálnej 
situácii. Medzitým sa situácia výrazne posunula, keďže 21.6.2023 NR SR schválila novelu 
zákona o financovaní RTVS a určila výšku odštepu z HDP pre RTVS na 0,17% ročne. 
Takisto manažment RTVS informoval radu v materiáli predloženom na rokovanie 27.6.2023, 
že úvahy o potrebe preklenovacieho úveru sú bezpredmetné, keďže nie je potrebná 
notifikácia štátnej pomoci v rámci financovania RTVS a nie sú žiadne prekážky na to, aby bol 
príspevok vo výške 41,5 mil. € poukázaný RTVS do 31.7.2023. 
D. Vašinová informovala o postupe, ktorým budú žiadať o financie na tento rok. Financie vo 
výške 41,5 mil. € sú už alokované na MF SR. Neočakáva v tomto smere žiadne problémy. 
J. Mikušová uviedla, že sa čaká na uverejnenie zákona o RTVS v zbierke zákonov. Pre radu 
z tohto nového zákona vyplýva dôležitá vec a to nastavenie udeľovania odmeny pre GR 
RTVS. Rovnako sa informovala na DK o procese v súvislosti s koncesiami.  
I. Gallo uviedol, že by bolo dobré, aby sa zadefinovalo, kedy budú predložené zásadné 
materiály typu Organizačný poriadok, ktoré sa budú meniť v súvislosti s novou zákonnou 
úpravou. Upozornil, aby manažment rátal aj s tým, že aj rada potrebuje nejaký čas potom na 
naštudovanie tých materiálov. Všetky tieto materiály bude treba mať k dispozícii predtým ako 
sa bude schvaľovať rozpočet.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 175/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Aktuálnu informáciu v súvislosti so zmenou 
financovania RTVS. 
 
Za: 5 / J. Balaščák, M. Antol, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / T. Caban, M. Gajdošíková, J. Uličiansky / 
 
6. Aktualizovaná informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s voľbami do NR SR 

2023 a Pravidlá volebného vysielania RTVS (spravodajcovia J. Chudík, J. 
Uličiansky, T. Caban) 

7. Informácia o procese schvaľovania Štatútu programových pracovníkov 
a spolupracovníkov RTVS (spravodajca I. Gallo) 

I.j Gallo informoval, že ide o materiál, ktorý sme mali predložený aj na ostatných dvoch 
rokovaniach rady, avšak sme o ňom nerokovali. V rámci vytvorenej pracovnej komisie 
k Štatútu programových pracovníkov a spolupracovníkov sme k tomu pridali aj Pravidlá 
volebného vysielania, ale takisto sa zatiaľ o tom nerokovalo. Rovnako informoval, že komisia 
k Štatútu zasadala už dvakrát a plánuje zvolať zasadnutie pracovnej komisie aj na budúci 
týždeň. 
A. Sámelová informovala o činnosti pracovnej skupiny RTVS k volebnému vysielaniu. 
V súčasnosti už je vyčlenený priestor na vysielanie politickej reklamy na programových 
službách RTVS. Ďalej informovala o štruktúrovaných rozhovoroch, ktoré sa budú robiť so 
zástupcami politických strán. 
J. Balaščák sa spýtal, ako sa RTVS vyhne tomu, aby tieto štruktúrované rozhovory neboli 
politická reklama. 
A. Sámelová uviedla, že dramaturgiu a otázky určuje RTVS, politický subjekt však môže na 
niektorú z otázok neodpovedať, avšak vo vysielaní zaznie, že na danú otázku odmietli 
odpovedať. Rátajú aj s možnosťou, že sa niektorá strana nezúčastní a nevyužije priestor 
v RTVS. Ďalej informovala, že do diskusií budú politické strany rozdeľované na základe 
aritmetického priemeru z prieskumov. Rozdelené budú do 4 skupín: menej ako 3%, 3% - 
menej ako 5%, 5% - menej ako 10% a 10% a viac. 
I. Gallo uviedol, že zvonku hneď prídu otázky, že prečo práve 10% a nevie, či je to dobré 
riešenie. Je však presvedčený, že pre diváka to bude atraktívne. V súčasnosti sa javí, že by 
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to mohli byť 4 politické strany. Nevie však, či je šťastné riešenie urobiť takúto vyvolenú 
skupinu. 
A. Sámelová uviedla, že pri inom modeli by mohli byť spolu v skupine váhou neporovnateľné 
skupiny a v rámci tohto modelu budú spolu v skupine rovnako relevantné subjekty. Je to 
podľa nej kombinácia dobrej dramaturgie s dobrým napätím a rovnakou váhou politických 
strán.  
I. Gallo tomu rozumie a aj ostatné určenie percent je podľa neho logické, len tých 10% je 
podľa neho diskutabilných. Logiku by mu dávalo napríklad 7%, ktoré treba na koalíciu. 
A. Sámelová uviedla, že podľa aktuálneho aritmetického priemeru to podľa nej vychádza tak, 
že by v takom prípade v záverečnej debate bola 1 strana, ktorá nemá ani tretinu percent ako 
tie ostatné a tým pádom inú vážnosť vo verejnosti.  
I. Gallo sa spýtal, či sa už vie, kto to bude moderovať. 
A. Sámelová uviedla, že zatiaľ nie. 
J. Balaščák sa spýtal, aký obsah chce RTVS voličom ponúknuť a ako budú zamerané tieto 
diskusie a či je pripravený aj nejaký panel expertov, ktorý bude oponentom politikom. 
A. Sámelová uviedla, že tieto diskusie nebudú priestor na politickú prezentáciu strán, ale 
bude sa tam diskutovať o konštruktívnom riešení problémov. Panel expertov podľa nej 
nebude, pretože sa to nedá vtesnať do určeného času. 
J. Balaščák uviedol, že by to nemuselo byť naviazané priamo na tieto diskusie, ale dal by sa 
využiť priestor na :24. 
A. Sámelová uviedla, že budú sa takéto veci pripravovať, budú predpripravené aj rozhovory 
s členmi úradníckej vlády.  
J. Balaščák odporučil, aby sa to aj dobre odpromovalo potom. 
A. Sámelová doplnila, že diskusie budú moderovať M. Jančkárová, M. Makara, B. Bodáková 
a V. Lichvár a v rozhlase K. Laczová, M. Baránek, K. Braxatorová a L. Dzivý. Volebné štúdio 
bude moderovať Ľ. Bajaník a B. Bodáková. Uviedla ďalšie podrobnosti o hosťoch 
a odborníkoch, ktorí budú spolupracovať na volebnom vysielaní. Vysielať sa bude zo štúdia 
v RTVS a nepôjde sa do externého prostredia.  
I. Gallo sa spýtal, ako sa popasuje dramaturgia s obsadzovaním politických diskusných 
relácií v období pred týmito diskusiami.  
A. Sámelová odpovedala, že v auguste tam budú pozývané subjekty, ktoré sú si niečím 
podobné a v septembri budú už len jedny Sobotné dialógy a O 5 minút 12 a to sa ponesie už 
v predstavovaní volieb. Celkovo nebudú tieto relácie obsadzovať tak, aby to mohol niekto 
spochybniť, že niekto bol zvýhodnený.  
I. Gallo upozornil, že august bude mimoriadne citlivé obdobie a treba to ustriehnuť aj v iných 
reláciách typu Do kríža a Večera s Havranom.  
A. Sámelová informovala, že pravidlá budú zverejnené na webe a rovnako ich dostanú aj 
politické strany. Informovala, že do O 5 minút 12 a Sobotných dialógov na august už 
pozývajú zástupcov politických strán a idú podľa toho, čo pred chvíľou povedala. 
I. Gallo uviedol, že pri týchto reláciách sa už nedá argumentovať aktuálnym politickým 
kontextom a témou, preto ho zaujíma, ako to budú riešiť. 
A. Sámelová uviedla, aké zostavy sú pripravené na každý augustový víkend. Budú spolu 
diskutovať strany, ktoré majú podobný politický program a bojujú o podobného voliča. 
I. Gallo sa spýtal, ako sa na tomto projekte bude podieľať online. 
A. Sámelová uviedla, že spolupracujú aj so sekciou nových médií. 
J. Balaščák si myslí, že by to nemalo byť oddeľované a malo to byť súčasťou predloženého 
materiálu. 
I. Gallo sa spýtal aj na využitie multimodálneho prístupu a či sa nad tým niekto zamýšľal. 
A. Sámelová odpovedala, že všetky programy budú aj v multimodálnom prístupe.  
P. Pavlík uviedol, že tieto informácie za online ešte rade doplní. 
J. Balaščák sa spýtal, či sa ráta aj s nejakým vystúpením prezidentky SR. 
A. Sámelová uviedla, že prezidentka môže požiadať o vystúpenie v RTVS, ale bude 
upozornená, že to bude podriadené editorskej činnosti v zmysle zákona. 
J. Chudík upozornil, aby sa to udržalo v rovine, že budú iba informovať o stave rezortu a aby 
sa to nedostalo do inej roviny. 
A. Sámelová uviedla, že sa to bude prípadne editovať, preto sa to nahráva dopredu. 
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J. Mikušová takisto upozornila, aby sa ustrážili aj relácie Do kríža, Silná zostava a Večera 
s Havranom, aby sa tam nestalo niečo, čo by mohlo vyvolať podozrenie z ovplyvňovania. 
V. Štofaník uviedol, že už sú v týchto reláciách určené témy a budú dávať pozor, aby to 
niekam neutieklo.  
I. Gallo upozornil aj na to, že sa v minulosti stalo, že jeden hosť bol v ten istý týždeň v dvoch 
z týchto relácií a tiež by sa to nemalo stávať. Rovnako si myslí, že aj dramaturgický zámer 
týchto relácií sa časom vyprofiloval tak, že sa stáva, že samotná téma týchto relácií je 
niekedy sčasti politická.  
I. Gallo informoval, že rada je momentálne neuznášaniaschopná a nebude sa už hlasovať 
o uznesení. 
 
8. Informácia o aktuálnom stave vysielacích práv v súvislosti s hokejovou 

extraligou seniorov v sezónach 2023/24 a 2024/25 v zmysle uzatvorenej zmluvy 
a plnenie uznesenia č. 165/2023 (spravodajca I. Gallo) 

I. Gallo informoval, že manažment RTVS požiadal o prerokovanie tohto bodu v neverejnom 
režime. 
Členovia rady vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
 
9. Informácia o vysielaní letnej programovej štruktúry RTVS (spravodajcovia J. 

Uličiansky a J. Balaščák) 
V. Štofaník a Ľ. Černák odprezentovali letnú programovú štruktúru v televíznom, resp. 
rozhlasovom vysielaní.  
J. Balaščák ako spravodajca k rozhlasovej časti uviedol, že je tam pestrosť, sú pokryté 
všetky vekové skupiny poslucháčov a je sú tam reflektované všetky sviatky, ktoré počas leta 
sú. Spýtal sa, čo všetko bolo zaradené v súvislosti s úmrtím V. Kunderu. 
V. Štofaník uviedol, že v televízii boli dva tituly.  
J. Balaščák sa spýtal, ako je to s právami a či by sa dala urobiť aj nejaká séria venovaná V. 
Kunderovi. 
Ľ. Černák uviedol, že spolupráca s ČRo, ktorý takúto sériu pripravili, je veľmi dobrá a možno 
sa niečo ešte vo vysielaní objaví.  
J. Chudík ocenil zmenu hudobnej dramaturgie v SRo na leto.  
 
11. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo informoval, že neprišli žiadne podnety. 
 
I. Gallo ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
V Bratislave 25.7.2023. 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 
 
Overovateľ: 
J. Mikušová 
 
 
 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.org. 
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